
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 6. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 224
Vil ministeren redegøre for fordelingen af basisforskningsmidler pr. studenterårsværk 
(STÅ) for hvert af de 8 universiteter? Og er ministeren i den forbindelse enig i, at basis-
forskningsmidlerne til universiteterne er skævt og urimeligt fordelt med den konsekvens, 
at der skabes en ubalance, der ikke understøtter, at man på lige vilkår skal kunne uddan-
ne sig over hele landet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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